

Date: 16/03/2022

التاريخ: 2022/3/16

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Dear Sir,

بعد التحية

**Sub: Update on Court Case filed
against - Islamic Arab Insurance
Company PSC (Salama)**

**الموضوع : مستجدات الدعوى القضائية المرفوعة ضد
الشركة الإسلامية العربية للتأمين ش.م.ع
"سلامة"**

For the sake of transparency, the avoidance of any confusion, and with reference to our letter dated 28/1/2021 regarding the alleged loan and the subsequent legal action taken by RUSD Investment Bank represented by its Chairman, Mr. Saleh Malaikah (former Vice Chairman of SALAMA who was dismissed and not discharged by the Shareholders in their General Assembly meeting dated April 25, 2019) followed by legal procedures against the Company.

SALAMA is pleased to announce that The Appeal Court of Dubai has issued its judgement refuting the Letter of Demand and cancelling the legal actions taken against the Company.

SALAMA would like to affirm its solvency and its continuous commitment to protect the interests of the shareholders/ policy holders and to increase the Shareholders value

من باب الشفافية في التعامل وتلافياً لأي لغط، وبالإشارة إلى كتابنا المؤرخ في 2021/1/28 بشأن الدعوى القضائية المرفوعة ضد شركة سلامة من "بنك رصد للاستثمار" الذي يرأس مجلس إدارته السيد/ صالح ملائكة (نائب رئيس مجلس الإدارة السابق لشركة سلامة الذي تم عزله وعدم إبراء ذمته من قبل الجمعية العمومية للشركة بتاريخ 25 أبريل 2019) بناءً على مطالبة مالية مزعومة وما تبعها من إجراءات، فإنه يسر الشركة أن تعلن عن صدور حكم محكمة استئناف دبي بإلغاء أمر الأداء الصادر ضد الشركة والقضاء بإلغاء الدعوى المرفوعة ضدها.

وتود الشركة التأكيد لمساهميها على صلابتها المالية والتزامها الدائم بحماية مصالح المساهمين/ حملة الوثائق وزيادة حقوق المساهمين.

Khaled Barakat
Board's Secretary

خالد بركات
أمين سر مجلس الإدارة

